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فرماندارنیریز:

کمبود پزشک متخصص از مسائل 
جدی این شهرستان است

خبرنگار و عکاس/ علیرضا مقدسی: مسائل و مشکلات حوزه بهداشت 
دکتر  فرماندار،  امیری  محمدرضا  حضور  با  نی ریز،  شهرستان  درمان  
عبدالخالق کشاورزی معاون درمان و دکتر لولیا نماینده معاون بهداشت 
دانشگاه علوم پزشکی شیراز با تشکیل جلسه در محل فرمانداری بررسی 

شد.
با حضور بخشداران چهارگانه،  در این نشست که به دعوت فرماندار و 
شوراهای اسلامی شهر و روستا، رؤسای شبکه بهداشت و بیمارستان شهدا 
انجام گردید، امیری فرماندار نی ریز خدمات دولت در حوزه سلامت را 
تحول بزرگی در بخش بهداشت و درمان ارزیابی کرد و گفت: از زمان 

اجرای این طرح شاهد پیشرفت های چشمگیری در این زمینه بوده ایم.
وی ضمن پرداختن به نیازمندی های حوزه سلامت و اشاره به گلایه مندی 
مردم از کاستی ها، با تأکید به اینکه کمبود پزشک متخصص از مسائل 
نی ریز  شهرستان  جمعیت  به  توجه  با  گفت:  است  شهرستان  این  جدی 
شهرستان  این  در  رشته ها  تمامی  در  متخصص  پزشکان  حضور  ظرفیت 

وجود دارد.
امیری موانع مرتبط با اعزام، پذیرش بیمار اعزامی در شیراز و فسا و بار 
مراجعات زیاد به بیمارستان در روزهای تعطیل را از مشکلات دیگر این 
شهرستان خواند و از دانشگاه علوم پزشکی خواست تا به این مسائل توجه 

ویژه داشته باشند.
درخصوص  روستایی  شوراهای  و  بخشداران  درخواست  به  اشاره  با  وی 
کارشناس  کمبود  روستایی؛  درمانی  بهداشتی  مراکز  شدن  شبانه روزی 
فرسودگی  و  تجهیزات  کمبود  اورژانس،  بر  بیمار  نیروی  مامایی، 
آمبولانس های این مراکز و نبود داروخانه شبانه روزی را نیز از مشکلات 

عمده بخش های این شهرستان برشمرد.
همچنین در این جلسه رئیس شورای اسلامی شهر نی ریز، اعضای شورای 
شهرهای مشکان، آباده طشک، قطرویه و بخشداران به طرح مشکلات و 

برخی کاستی ها پرداخته و خواستار رسیدگی به آنها شدند.
تحول  مشکلات  و  موانع  شناخت  کشاورزی  عبدالخالق  دکتر  ادامه  در 
سلامت را ضروری خواند و افزود: نقش چک لیست رضایتمندی بیماران 
و  موانع  رفع  و  شناسایی  در  درمانی  بهداشتی  مراکز  و  بیمارستان ها  در 

مشکلات تحول سلامت مهم است.
معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شیراز همچنین درخصوص راه اندازی 
بخش  متقاضی  درصورتی که  کرد:  عنوان  شهرستان  این  در   MRI
خصوصی در این زمینه وجود داشته باشد دانشگاه نیز همکاری لازم را با 

شهرستان خواهد داشت.
خدمات  مناسب  ارائه  نشست  این  در  نیز  دانشگاه  درمان  معاون  نماینده 
بهداشتی را دغدغه اصلی دانشگاه علوم پزشکی دانست و اظهار داشت: 

درخصوص موارد مطرح  شده پیگیری های لازم به عمل خواهد آمد.
تفاهم نامه  انعقاد  با  اینکه در سال 95  به  تأکید  با  لولیا  دکتر محمدجواد 
سه جانبه، ساخت وسازهای عمرانی خوبی در حوزه سلامت داشته ایم افزود: 
امید است با توجه به اینکه برخی پروژه های عمرانی هنوز کامل نشده اند 

با تزریق بودجه لازم این پروژه ها در سال جدید به اتمام برسند.

استانبوشهر

گناوه
مدیرکلنوسازیمدارسبوشهر:

پیشرفت ۶۰ درصدی ساخت 
 مجهزترین سالن آمفی تئاتر 

در شهرستان گناوه 
مدیرکل نوسازی و تجهیز مدارس استان بوشهر از پیشرفت ۶۰ درصدی 

ساخت مجهزترین سالن آمفی تئاتر در شهرستان گناوه خبر داد.
به گزارش خبرنگار مهر، احمد مرادی در بازدید استاندار بوشهر از پروژه 
تالار استاد بهزادی در گناوه اظهار داشت: تالار خیرساز استاد بهزادی در 

سال ۹۵ شروع  شده است و در هفته دولت سال ۱۳۹۷ افتتاح خواهد شد.
به ظرفیت ۴۰۰ صندلی  این پروژه ۸۰۰ مترمربع و  افزود: مساحت  وی 
استفاده  شده  سالن  تکمیل  در  به روز  و  مدرن  تجهیزات  از  که   است 

است.
مرادی اظهار داشت: صندلی های وی آی پی و عادی، نورپردازی، سیستم 
صوتی، سیستم تصویری، پرده سن، اتاق جانبی وی آی پی، سیستم خنک 
کننده، روفتاب پکیج، سیستم اطفا حریق هوشمند و لابی گسترده برای 

گالری و نمایشگاه های مختلف هنری در این پروژه در نظر گرفته شده 
است. مدیرکل نوسازی و تجهیز مدارس استان بوشهر تصریح کرد: تالار 
استاد  خیر  توسط  که  ریال  میلیارد   ۲۰ بااعتبار  درمجموع  بهزادی  استاد 

بهزادی و اعتبارات استانی تأمین می شود.

مدارس  نوسازی  اداره کل  پروژه  این  ناظر  و  داشت: کارفرما  بیان  وی 
شهرستان  آموزش وپرورش  مدیریت  آن  بهره برداری  و  بوشهر  استان 

گناوه است.
مرادی گفت: این پروژه توسط پیمانکار بومی شرکت اهورا بنای هیرکان 

به مدیریت علی گرگی پور در دست احداث است.
پروژه  از  بازدید  در  گناوه  آموزش وپرورش  مدیر  احمدی  اسکندر 
آمفی تئاتر استاد بهزادی گفت: در حال حاضر ۶۰ درصد پروژه آمفی تئاتر 

استاد بهزادی به اتمام رسیده است.
و  و سرمایشی  سیستم گرمایشی  کانال کشی  در حال حاضر  افزود:  وی 
پروژه  بیرونی  نمای  بعدازآن  و  است  اجرا  حال  در  پروژه  داخلی  نمای 

تکمیل و در هفته دولت در شهریورماه افتتاح خواهد شد.
سطح  در  آمفی تئاتر  سالن  مجهزترین  پروژه  این  کرد:  تصریح  احمدی 
شهرستان گناوه خواهد بود که به دست خیر و همچنین پیمانکار بومی 

در دست احداث است. 
وی اظهار داشت: در سال جاری چند پروژه مهم و تأثیرگذار در حوزه 
افتتاح خواهد شد که می تواند کمک  آموزش وپرورش شهرستان گناوه 

شایانی درزمینه های مختلف به شهر داشته باشد.

استانخوزستان
دو مسیر ترانزیتی منتهی به سه بندر 

خوزستان شهریور تکمیل می شوند

معاون شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل ونقل کشور با اشاره به 
تکمیل بیش از 500 کیلومتر راه اصلی و بزرگراه در دالان های ترانزیتی 
)کریدور( کشور گفت: بنادر امام خمینی، آبادان و خرمشهر در انتهای دو 
کریدور مهم ترانزیتی هستند که در نیمه نخست امسال تکمیل می شوند.

به گزارش ایرنا از شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل ونقل کشور، 
محمدرضا کدخدا زاده بابیان اینکه رویکردهای اصلی در توسعه راه ها و 
بزرگراه ها توجه به تکمیل کریدورهای ترانزیتی کشور است، گفت: در 
نیمه نخست سال جاری حدود 70 کیلومتر راه و بزرگراه در کریدورهای 

شماره یک و 10 به بهره برداری می رسد.
بر اساس این گزارش وزارت راه و شهرسازی به منظور تسهیل ارتباطات 
را  کریدور   10 کشور  گردشگری  و  اقتصادی  مختلف  بخش های  میان 
طراحی کرده تا مسیرهای مختلف را به شکل بزرگراه به یکدیگر متصل 
در  گواتر  منطقه  از  کیلومتر   1920 طول  به  یک  شماره  کریدور  کند؛ 
جنوب شرقی ایران آغاز و پس از گذر از جاسک، بندرعباس، بندرلنگه و 

بندر بوشهر به هندیجان و بندر آبادان و خرمشهر منتهی می شود.
دهمین کریدور به طول یک هزار و 152 کیلومتر از ایواوغلی و سلماس 
ارومیه،  تبریز،  از  گذر  از  پس  و  می شود  آغاز  غربی  آذربایجان  در 
میاندوآب، سنندج، کرمانشاه، خرم آباد و اندیمشک به اهواز و در پایان 
به بندر امام خمینی)ره( در استان خوزستان می رسد؛ این کریدور با عنوان 
دالان شمال به جنوب، 10 پایانه مرزی را به شبکه جاده ای متصل می کند 

و یکی از مهم ترین مسیرهای ترانزیتی کشور محسوب می شود.
کدخدا زاده خاطرنشان کرد: در صورت تأمین اعتبار موردنیاز و مساعد 
بودن شرایط جوی، طول این راه ها تا پایان سال دو برابر می شود و شاهد 
یادشده  کریدورهای  در  بزرگراه  و  راه  کیلومتر   140 از  بیش  تکمیل 

خواهیم بود.
استان های  در  احداث  حال  در  پروژه های  از  بخشی  کرد:  تأکید  وی 
شیراز-  بزرگراه  از  بخشی  شامل  که  واقع شده  خوزستان  و  هرمزگان 
اصلی  راه های  بهسازی  و  هرمزگان  استان  در  کهگم  داراب-  فسا- 
اهواز- رامهرمز- بهبهان، ماهشهر- هندیجان- دیلم و دارخوین- شادگان- 
خوردورق، ایذه- باغ ملک- هفتگل- نمره یک و کنارگذرهای شوشتر و 
دزفول در استان خوزستان است که قسمتی از آنها نیز تا پایان شهریور 

به بهره برداری می رسد. 
و  ایمنی  برافزایش  علاوه  راه ها  این  از  بهره برداری  افزود:  زاده  کدخدا 
و  اجتماعی  اقتصادی،  توسعه  ترانزیت،  رونق  موجب  ترافیک  کاهش 

فرهنگی در این استان ها می شود.

معاون ساخت و توسعه راه ها در ادامه اولویت توسعه راه ها را با تأکید بر 
مناطق کمتر توسعه یافته و تکمیل پروژه ها با پیشرفت فیزیکی بالا عنوان 
منطقه  ترافیکی  گلوگاه  به نوعی  که  پروژه هایی  تکمیل  گفت:  و  کرد 
مسیر،  بیشتر  ایمنی  در  مهمی  نقش  که  پروژه هایی  و  می شود  محسوب 
توسعه  زیارتی و سیاحتی و  مؤثر در گردشگری  تسریع در حمل ونقل، 

استان های هم جوار دارند، در اولویت های بعدی قرار دارند.
به گزارش ایرنا، اکنون طول راه های کشور به بیش از 210 هزار کیلومتر 
رسیده است که 2500 کیلومتر آن را آزادراه و 15 هزار کیلومتر آن را 
بزرگراه تشکیل می دهد و دولت سعی دارد در پایان برنامه ششم توسعه 

طول آزادراه های کشور به 7500 کیلومتر برسد.

استانهرمزگان
استاندارهرمزگان:

 پنج هزار واحد مسکن مهر 
 در هرمزگان تا هفته دولت افتتاح 

می شود

 
استاندار هرمزگان گفت: طبق برنامه ریزی صورت گرفته تا هفته دولت 
امسال ۵ هزار واحد مسکن مهر در هرمزگان به طور کامل و با وصل شدن 

انشعابات آب و برق این واحدها به بهره برداری خواهد رسید.
به گزارش خبرگزاری مهر، به نقل از استانداری هرمزگان، فریدون همتی 
در نشست شورای مسکن استان هرمزگان با اشاره به تصمیمات اتخاذ شده 
در این نشست و تقسیم کار صورت گرفته میان دستگاه های اجرایی جهت 
راستا  این  در  کرد:  عنوان  هرمزگان،  در  مهر  مسکن  طرح های  تکمیل 
مقرر شد شهرک مسکن مهر پیامبر اعظم)ص( بندرعباس به شهرداری 
بندرعباس تحویل داده شود تا خدمات رسانی بهتری به مردم این شهرک 

صورت گیرد.
وی ادامه داد: طبق برنامه ریزی صورت گرفته تا هفته دولت سال جاری 
با وصل شدن  به طور کامل و  پنج هزار واحد مسکن مهر در هرمزگان 

انشعابات آب و برق این واحدها به بهره برداری خواهد رسید.
استاندار هرمزگان افزود: طرح روشنایی معابر شهرک مسکن مهر پیامبر 
اعظم)ص( بندرعباس نیز طی سه فاز تا هفته دولت امسال اجرایی می شود 
و شهرداری بندرعباس نیز درزمینه ایجاد فضای سبز و آسفالت معابر این 

شهرک اقدام خواهد کرد.
همتی تصریح کرد: دیگر نیازهای این شهرک ازجمله ایجاد شبکه جدید 
فاضلاب، مدرسه، مسجد و اماکن ورزشی احصا شده و با تخصیص منابع 
بخشی از نیازهای زیرساختی شهرک پیامبر اعظم)ص( بندرعباس تا هفته 

دولت و بخش دیگری تا پایان سال جاری تکمیل می شود.
وی گفت: به ساکنان واحدهای مسکن مهر در هرمزگان اطمینان می دهم 
که مسائل آنان را به طور منظم و هفتگی موردبررسی قرار می دهیم و در 
آرامش  و  رفاه  آسایش،  تا  می شود  تصمیم گیری  مشکلات  رفع  جهت 

مناسبی برای ساکنین این واحدها ایجاد شود.
از  تعدادی  درخصوص  همچنین  کرد:  خاطرنشان  هرمزگان  استاندار 
تعاونی های مسکن مهر در هرمزگان که در دادگستری پرونده دارند با 
همکاری دادگستری کل استان مقرر شد بخش ویژه ای برای تسریع در 

رسیدگی به مسائل آنان مشخص شود.
همتی اضافه کرد: از مردم ساکن در واحدهای مسکن مهر مناطق مختلف 
استان هرمزگان نیز می خواهیم تا همراهی لازم را با دستگاه ها در جهت 

بهبود خدمات رسانی داشته باشند.

استانکهگیلویهوبویراحمد
مدیرکلحفاظتمحیطزیستاستان:

مدیریت نامطلوب دفن زباله در 17 
شهر کهگیلویه و بویراحمد

محیط زیست  حفاظت  مدیرکل  محمودی:  زینب  وعکاس/  خبرنگار 
به خوبی  زباله ها  دفن  استان  شهر   17 در  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه 

مدیریت نمی شود.
ضمن  خبرنگاران  با  خبری  نشست  در  بسطامی  جعفری نژاد  محسن 

گرامیداشت هفته محیط زیست افزود: مدیریت اصولی پسماند با نگاه به 
تحقق مشارکت های مردم محور در استان ضروری است. 

تحقق  محیط زیست،  حوزه  در  موارد  مهم ترین  از  کرد:  اظهار  وی 
فعالیت و مشارکت  نقش  است و  فرهنگ سازی  آموزش های عمومی و 

مردمی برای دستیابی به هدف گذاری ها محسوس است. 
مدیرکل حفاظت محیط زیست کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به اهمیت 
مدیریت پسماند، خاطرنشان کرد: مهم ترین مبحث این حوزه اثرگذاری 
بروز  پسماند  مدیریت صحیح  است که عدم  در حوزه سلامت وزندگی 

مشکلات و خطرات مختلفی را رقم زده است. 
جعفری نژاد بسطامی با اشاره به توجه به آلودگی های پلاستیک در هفته 
محیط زیست امسال، گفت: در این حوزه، آلودگی پلاستیک بسیار مهم 
بوده و نوع مواد ساختی و زمان بر بودن فرآیند تجزیه و بیماری زایی به 

دلیل وجود مشتقات نفتی چالش های پیش روی این حوزه است. 
ادامه داد: در سال جاری موضوع غلبه بر آلودگی پلاستیک مطرح   وی 
تغییر  است.  پسماند  مباحث  امروزی  زندگی  از چالش های  یکی  و  شده 
نحوه رویکرد وزندگی ازجمله عوامل افزایش آثار آلودگی های پسماندی 

است که باید رویکرد در این حوزه تغییر کند. 
مدیرکل حفاظت محیط زیست کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به محورها 
ما  مبدأ در کشور  از  تفکیک  مدیریت پسماند،  عنوان کرد:  و زنجیره 
به طور میانگین تا 4 درصد می رسد که از میزان ۲۰ درصدی جهانی کمتر 
 بوده و در استان کهگیلویه و بویراحمد نیز از میانگین کشوری پایین تر 

است. 
جعفری نژاد بسطامی تأکید کرد: چندین مورد برای بهبود مدیریت پسماند 
و مشارکت مردمی مطرح است و اولین مورد کاهش تولید زباله است. 
متأسفانه مدیریت پسماند در کشور سخت بوده و در استان نیز در ۱۷ شهر 

استان نیز مدیریت اصولی پسماند محقق نمی شود. 
وی بیان کرد: در استان کهگیلویه و بویراحمد جانمایی و محل دفن زباله 
منطقه سخت  توپوگرافی  به  توجه  با  نیز  مکان یابی  و  است  چالش  یک 
بوده و پیشنهاد می شود که رویکرد ما برای تحقق یک شهر سبز با محور 

پایلوت شهر یاسوج با مدیریت اصولی پسماند عملیاتی شود. 
مدیرکل حفاظت محیط زیست کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به پیشنهادی 
به مدیریت شهری یاسوج تأکید کرد: همگان به خصوص مدیریت شهری 
سطح  در  سبز  شهر  پایلوت  به عنوان  را  یاسوج  شهر  تا  کرد  تلاش  باید 

کشور تبدیل کنیم.
جعفری نژاد بسطامی تکمیل نبودن چرخه و زنجیره مدیریت پسماند در 
استان را ازجمله موانع پیش روی تحقق مدیریت اصولی پسماند دانست 
مدیریتی  مرحله  در  چه  و  مردمی  مشارکت  مرحله  در  چه  گفت:  و 

ضعف هایی در این مسیر وجود دارد که باید برطرف شود. 
با دستگاه ها و مدیران در راستای توسعه مدیریت پسماند را  وی تعامل 
آب  شرایط  به  توجه  با  افزود:  و  کرد  عنوان  موردنظر  اهداف  ازجمله 
باید  پایتخت طبیعت  برای تحقق  استان و حضور گردشگران،  و هوایی 

عملکردها و شاخص ها را توسعه دهیم. 
هفته  به  اشاره  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
و  داد  خبر  استان  در  محیط زیست  هفته  ستاد  راه اندازی  از  محیط زیست 
مناسبی  با تشکل های مردم نهاد که می تواند ظرفیت  اظهار کرد: نشست 
هفته  این  برنامه های  ازجمله  باشد  محیط زیستی  اهداف  تحقق   برای 

است. 
جعفری نژاد بسطامی خاطرنشان کرد: در حوزه مدیریت و مصرف منابع 
آبی نیز باید توسعه کارشناسی شده و اصولی را داشته باشیم. امروزه آب 
در دنیا جایگاه نفت را پیدا کرده است و باید به شکل اصولی و کنترل 

شده از آن بهره برد. 
وی از ورود جدی به مباحث کنترل شکار و صید و برخورد قانونی با 
همکاری دستگاه قضایی با متخلفین خبر داد و تصریح کرد: نگاه و معضل 
شکار غیرمجاز باید حل شود و دنا به عنوان یک زیست کره، نقش بسیار 

مهمی در اکوسیستم کشور دارد. 
دام  اینکه  بابیان  بویراحمد  و  کهگیلویه  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
داری سنتی کمکی به اقتصاد استان نمی کند، ادامه داد: دامداری باید به 
سمت اقتصاد کلان و صنعتی حرکت کند و با چرای غیرمجاز دام نیز 

برخورد قانونی می شود. 
بیماری  و  خشک سالی  آتش سوزی ها،  کرد:  عنوان  بسطامی  جعفری نژاد 
موارد  این  از  ناشی  و خسارات  می زند  آسیب  استان  طبیعت  به  درختان 

هزینه جبران ناپذیری را در پی دارد. 
در  رسانه ها  نقش  بویراحمد  و  محیط زیست کهگیلویه  مدیرکل حفاظت 
تحقق بهتر اهداف و توسعه محیط زیستی را محسوس دانست و بیان کرد: 
تعامل و همکاری در این حوزه به اثربخشی برای تحقق اهداف کمک 

می کند.
جعفری نژاد بسطامی با اشاره به واحدهای شن و ماسه اطراف رودخانه بشار 
ادامه داد: استانداری کهگیلویه و بویراحمد به این موضوع ورود پیدا کرده 

و برای ساماندهی این کارخانه ها مهلت تعیین کرده است.
وی مدیریت صحیح آب را یکی دیگر از چالش های محیط زیست دانست 
و گفت: کهگیلویه و بویراحمد 10 درصد آب کشور را تأمین می کند؛ 
اما خشک سالی وارد استان شده و باید مصرف شبانه روزی 160 تا 180 

لیتر آب در استان کاهش داده شود. 
بازیافت  کارخانه  افتتاح  بویراحمد  و  کهگیلویه  محیط زیست  مدیرکل 
پلاستیک در شهرستان بویراحمد خبر داد و اظهار کرد: در راستای حذف 
ازجمله  پارچه ای  توزیع کیسه های  انجام می دهیم که  اقداماتی  پلاستیک 

این اقدامات است. 
شکار و صید از دیگر اولویت های محیط زیست است و در این حوزه جدی 
می گیرد  انجام  استان  در  که  سنتی  کشاورزی  اینکه  ضمن  شدیم،  وارد 
نه تنها کمکی به محیط زیست نمی کند بلکه به پوشش طبیعی و گیاهی که 

مانع فرسایش خاک می شود خسارت وارد می کند. 
جعفری درخصوص وارد شدن پساب های بیمارستان امام سجاد)ع( به آب 
رودخانه بشار افزود: سیستم راهبری دانشگاه دچار مشکلاتی شده بود؛ اما 
این  نکنیم محیط زیست  پیگیری  را  این مشکل  نمی شود که  این موجب 

موضوع را به صورت جدی پیگیری خواهد کرد. 
و  کهگیلویه  در  پتروشیمی  احداث  بر  مبنی  سؤالی  به  پاسخ  در  وی 
بویراحمد و موضع محیط زیست تصریح کرد: احداث پتروشیمی چیز بدی 
نیست مگر اینکه آلودگی به همراه داشته باشد که باید کنترل شود، به این 
استان آمده ام که به توسعه پایدار کمک کنیم که توسعه پایدار مخالفت 

با بخش صنعت نیست. 
اینکه  به  اشاره  با  بویراحمد  و  محیط زیست کهگیلویه  مدیرکل حفاظت 
سد تنگ سرخ هنوز مجوزهای لازم را دریافت نکرده و در حال دریافت 
در سطح  دستگاه آلاینده  اضافه کرد: طی سال گذشته 35  است،  مجوز 

استان شناسایی و تذکرات لازم را دریافت کردند.

استانفارس

گیاهان دارویی جهرم با مجوز علوم پزشکی صادر می شود
مدیر جهاد کشاورزی جهرم گفت: با هدف ارتقای کیفیت محصول تولیدی و ایجاد بازار مناسب، مقرر 
شد ازاین پس مجوز صنعتی برای بسته بندی صادراتی گیاهان دارویی را دانشگاه علوم پزشکی جهرم 
بدهد. محمدرضا شهابی در گفت وگو با ایرنا افزود: به دلیل نبود بسته بندی مناسب گیاهان دارویی که 
درروند تولید و کشت و تجارت آن ها تأثیر به سزایی دارد، سهم ایران از تجارت گیاهان دارویی در 
جهان پایین است. وی ادامه داد: چنانچه برنامه ریزی مناسبی صورت پذیرد و با رعایت استانداردهای 
کیفی می توان سود بالایی به لحاظ اقتصادی از تجارت گیاهان دارویی برد. شهابی گفت: نظارت بر 
مراحل کاشت، داشت و برداشت گیاهان دارویی بر عهده جهاد کشاورزی است. وی افزود: مناطق 
مستعد کشت گیاهان دارویی در شهرستان جهرم شناسایی  شده و کشت گیاهان دارویی در سطح 416 

هکتار انجام شده است. جهرم در 193 کیلومتری جنوب شرقی شیراز است.


